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Verksamhetsberättelse mandatperioden mars 2023 till mars 2024 

Styrelsen för föreningen ger här sin berättelse för verksamheten under mandatperioden. 

Styrelsemöten 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft 5 ordinarie styrelsemöten och ett konstituerande.  

Alla protokoll är publicerade på hemsidan. 

 

Styrelsen under perioden. 

Ordförande: Tomas Jakobsson 

Sekreterare: Iren Kämpfer 

Ledamöter: Bo Jonsson 

Kassör: Kjell Klevinge 

Styrelsesuppleanter:  Ulf Ekvall och Dennis Wassén 

Revisor: Håkan Muller och Malin Marshall 

Revisorssuppleant: Agneta Dahlin 

Valberedning sammankallande: Josephine Ekvall 

Valberedningen: Max Marchall 

 

Styrelsens berättelse 

Under hösten flyttade vår sekreterare Iren Kämpfer och Bo Jonsson har tagit på sig rollen 

resten av verksamhetsåret 

I vägföreningen ingår 148 fastigheter som har mellan 25 - 100 andelar/ fastighet. 

Det har tagits ner en del träd i våra grönområdet och på Stanganvägen på grund av att dessa 

har påverkat Va systemet i området. Detta innebär att det finns en hel del som behöver 

eldas upp i parken och även vid gamla pumpstationen på Stanganvägen som inte är en 

uppställningsplats för släp eller div. soppor. 

Ekonomi 

Föreningen har bytt bokföringssystem under året då det gamla inte gick att uppdatera och 

anpassa efter dom nya skatteregler vi måste följa.  

Alla vägföreningar måste sedan en tid momsredovisa och betala in överskjutande moms till 

Skatteverket. Detta kommer påverka kostnaderna negativt för oss. 

Samtliga medlemmar har betalt in avgiften även om det har dragit ut på tiden. 
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Upphandlingar och avtal 

Snöröjning har upphandlats av TÖ. Hansson AB för vintern 20223 – 2024 samt sopning av 

vägarna. 

Lagning av vägar har upphandlats av Peab, vilket utfördes på våren. Vilket vi troligen får göra 

igen under 2024.  

Skylt angående parkeringsförbud på vändplanen på Stanganvägen är inköpt och uppsatt. 

 

Div kontakter med myndigheter och företag. 

Många kontakter med kommunen, angående dåligt utförda rep. efter vattenskador på våra 

vägar med mera. 

 

 

………………………………………………….. …………………………………………………… 

Tomas Jakobsson  Bo Jonsson 

Ordförande   Sekreterare 

 

 

…………………………………………………….. …………………………………………………….. 

Kjell Klevinge   Ulf Ekvall 

Kassör   Ledamot 


